

Subject: MSC NOTICE --- DOCUMENTATION REQUIREMENTS FOR UNITED STATES

Date: 28 July, 2025

Dear Customers,
尊敬的客户,

Referred to the import requirement for UNITED STATES, please read below carefully and comply with on your S/I.
请查阅如下美国海关的要求，并严格遵守。

FAK (freight of all kinds) usage is not allowed for USA cargo and will result in penalties

禁止对输美货物使用“FAK (freight of all kinds)”描述，违者将面临处罚

STC (said to contain) usage is not allowed for USA cargo and will result in penalties

禁止对输美货物使用“STC (said to contain)”描述，违者将面临处罚

Cargo description must be precise. This is defined by US Customs as follows: "A precise cargo description is a description of an item that is clear and concise. The description should be in plain language and detailed enough to allow U.S. Customs to identify the size, shape and characteristics of the commodity"

货物描述必须准确具体。美国海关明确定义：“精确的货物描述需清晰简明，使用通俗易懂的语言并包含足够细节，以便海关人员识别商品的尺寸、形态及特征”

Key Reminders

重要重申事项

- Exact cargo names must be indicated in the first line of shipper's description.
品名第一行必须明确标注详细准确的货物品名。
- The first line of shipper's description can't be FAK(freight of all kinds), STC(said to contain), or other clauses, numbers which are not cargo name.
品名第一行不能显示禁止显示的内容以及非货物品名的条款、数字或其他描述。
- Check US CBP web to understand what is unacceptable and what is accepted.
请查阅如下 US CBP 官网了解不可接受与可接受的货物描述。



<https://eur01.safelinks.protection.outlook.com/?url=https%3A%2F%2Fwww.cbp.gov%2Ftrade%2Fbasic-import-export%2Fe-commerce%2Fexamples-unacceptable-vs-acceptable-cargo-descriptions&data=05%7C02%7Calice.ai%40msc.com%7C3f15c5a325254cffa83308ddbeeb4bc2f%7C088e9b00ffd0458ebfa1acf4c596d3cb%7C0%7C0%7C638876405651433681%7CUnknown%7CTWFpbGZsb3d8eyJlbXNpdjEpbnRvYUUsIlYiOiilLWJlAUwMCIslIAlIoiJXAuW4zMlSlkFOlloiTWFpbGlldUljoyfQ%3D%3D%7C0%7C%7C%7C&sdata=2%2BWdd4JBUIbmBvWWB7ZXzFlN5ObZFfkTrHgi%2FZkyVmqU%3D&reserved=0>

请各订舱代理及时通知客人与其收货人落实各国家/各港口的海关要求。我司此邮件仅供提醒，如稍后港口海关有任何更新，请建议客人及时落实更新并遵照执行。我司将继续完全按照各代理所提供的提单确认件直接录入舱单并签发提单，不再另行与代理确认。

Using this opportunity, we would like to express our sincere appreciation for your kind attention and cooperation. Please do not hesitate to contact us if we could be of any assistance.
借此契机，我司衷心感谢贵司一如既往的厚待与合作。如有任何疑问，欢迎垂询。

Mediterranean Shipping Company (Shanghai) Limited